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2017Z05106 

Vragen van het lid Raemakers (D66) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het nog niet toegezonden actieplan 
pleegzorg (ingezonden 14 april 2017). 

Vraag 1
Kunt u zich uw toezegging herinneren tijdens het Algemeen overleg 
Jeugdhulp d.d. 23 februari jl., waarin u aangaf het actieplan pleegzorg eind 
maart naar de Kamer te zenden? 

Vraag 2
Klopt het dat de Kamer tot op heden géén actieplan pleegzorg heeft mogen 
ontvangen? Zo ja, kunt u aangeven waarom dit nog niet is gebeurd en 
wanneer de Kamer het actieplan kan verwachten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het van groot belang is dat er vaart wordt gemaakt 
met het actieplan pleegzorg omdat er behoorlijke knelpunten zichtbaar zijn 
binnen de pleegzorg, zoals aangegeven in het algemeen overleg Jeugdhulp? 

Vraag 4
Kunt u aangeven met welke partijen allemaal is gesproken gedurende de 
ontwikkeling van het actieplan pleegzorg en welke rol het Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport daarin heeft gehad? 

Vraag 5
Kunt u, in plaats binnen de gebruikelijke termijn van drie weken, deze vragen 
zo spoedig mogelijk beantwoorden?
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